
证书编号：ISC-Q-2024-4883-R

兹 证 明

东营鑫翔石油装备有限公司

统一社会信用代码：91370502MACRTGT349
注册地址：山东省东营市东营区南二路与西三路交叉口东南 2500米 邮编: 257067
经营地址：山东省东营市东营区南二路与西三路交叉口东南 2500米 邮编: 257067

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

石油钻采专用设备（石油钻机顶驱设备、绞车、泥浆泵、固井控制设
备）、石油液化气发电机的维修及相关技术服务；石油钻采专用设备、化工
产品(不含许可类化工产品)的销售；金属结构(野营房、自行走小支架)制造
加工、维修及销售

发证日期：2024年 12月 03日
有效期至：2027年 12月 02日

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2024-4883-R

This is to certify that

Dongying Xinxiang Petroleum equipment Co., LTD

The social credit code：91370502MACRTGT349

Registered Address: 2500 meters southeast of intersection of South Second Road and West Third Road, Dongying

District, Dongying City, Shandong Province

Audit Address: 2500 meters southeast of intersection of South Second Road and West Third Road, Dongying District,

Dongying City, Shandong Province

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Maintenance and related technical services of special equipment for oil drilling and production (oil rig top
drive equipment, winch, mud pump, cementing control equipment) and petroleum liquefied gas generator; Sales of
special equipment for oil drilling and production and chemical products (excluding licensed chemical products);
Metal structure (barracks, self-walking small bracket) manufacturing, processing, maintenance and sales

Issue Date：2024-12-03

Expiration Date: 2027-12-02

Quality Management System Certificate


